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Minnesanteckningar Enhetsråd 17-06-08 
Det var 18 personer som deltog på Enhetsrådet, 14 st från 
servicehuset och 4 st från vårdboendet. Samt en närstående. 

 
Välkomna! 

 
Charlotte informerade vad som hänt under året och vad som kommer 
att ske under hösten. 

 
 

Inne och utemiljö: Boende i servicehuset har fått nya plattor lagda 
på sina uteplatser, de uppger att de ej fått någon information om det 
innan. Charlotte meddelar att hon bara fått information om att 
plattläggning ska ske på innegården. 

 
Synpunkter från hyresgäster: Boende önskar fler parkeringsplatser 
till servicehuset. Värmen måste ses över, luftning av element. 
Boende uppger att köksfläktarna är ihopkopplade med torkskåp. 
Snöskottningen sker sent på dagen utanför dörrarna på servicehuset 
på vintern. Boende önskar framför allt en bättre utomhus miljö under 
hela året- även gräsklippningen sker mer sällan än ofta. Stora buskar 
utanför altandörrarna mm 

 
Kontaktpolitiker informerar: Berättar om den nya boendeformen 
som startar under 2018, angående trygghetsboende samt servicehus. 

 
Medarbetare: Feriearbetare kommer till sommaren. Både nya och 
”gamla” timvikarier arbetar i sommar. 

 
Aktiviteter: Gunilla som arbetar i fritiden gick igenom en del av de 
aktiviteter och utflykter som har genomförts och berättade även om 
det som är på gång. Gunilla tar tacksamt emot förslag på idéer. 

 
Restaurang/mat:  
Inga synpunkter framkom, maten smakar bra. 
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Övrigt: Helen Andersson ansvarar för fritiden på lördagar sedan mars. 
Boende på servicehuset och vårdboendet ger all personal beröm! 
 
 
 
Tack för ert deltagande! 
 
 
Charlotte Zajac 
 
Verksamhetschef 
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